

10 MOSI MDBA MTQ UM 2017

1. THBT hate speech should be banned.

يُحرم أن يجب الكراهية خطاب أن المجلس يعتقد

2. THBT the internet encourages democracy.

الديمقراطية تشجع الدولية الشبكة أن المجلس يعتقد

3. THBT internet and smartphone make people unsociable.

الاجتماعية الحياة عن مبتعدين الناس تجعل الذكي والذاتف الدولية الشبكة أن المجلس يعتقد

4. THBT access to the internet should be controlled.

ضرورية الدولية الشبكة استخدام مراقبة أن المجلس يعتقد

5. THW prohibit the media from reporting on the private lives of any person without their explicit permission.

الصريح الترخيص دون الفردية الدرء حياة تغطية من الإعلام وسائل بمنع المجلس يقوم

6. THBT governments have a responsibility to regulate the content of information available to their citizens through internet.

الدولية الشبكة من الدواطنون يتناولوا التي الدلومات محتويات لتنظيم مسؤولية لذا الحكومة أن المجلس يعتقد

7. TH should allow governments to disrupt internet service on grounds of national security

الوطني الأمن أجل من الدولية الشبكة خدمات بعرقلة الحكومة المجلس يأذن

8. THBT controlling social media guarantees security and stability.

والأمان الاستقرار تضمن الاجتماعية التواصل وسائل على الدراقبة أن المجلس يؤمن

9. THW restrict media reporting on violent crimes.

العنف جريمة حول الإعلام وسائل تغطية بتحديد المجلس يقوم

10. This house believes that it is sometimes right for government to restrict freedom of speech

التعبير حرية تحديد تستحق قد الحكومة أن المجلس يعتقد